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Ing.Ladislav Šmýd
starosta města Vracova

Každoroční sestavování rozpočtu 
je zároveň diskusí o tom, co je 
důležité, co méně důležité, jaká 
akce bude muset být přesunuta na 
další období. Žádné město či obec 
nedokáže zajistit peníze na vše, 
co by chtělo a potřebovalo. Státní 
pokladna to neumožňuje, není beze-
dná. Zároveň členové zastupitelstva 
musí zvažovat, zda pokračovat v 
rozpracovaných akcích nebo pod-
lehnout tlaku dalších skupin občanů 
a nakonec se topit ve velkém počtu 
rozdělaných akcí.

V letošním roce jsme ukončili 
celkovou rekonstrukci kanalizace. 
Zbývá nám jenom postupně re-
konstruovat kanalizační přípojky 
kulturního domu, Masarykovy 
základní školy, atd. V minulých le-
tech jsme na budovanou kanalizaci 
navazovali budováním vozovek. 
V letech 2003 - 2004 dostala před-
nost rekonstrukce průjezdní části 
Vracova (chodníky, cyklostezky, 
parkoviště). Bylo to zapotřebí. 
Podle vzhledu průjezdní části nás 
hodnotí celé okolí, zvyšuje se zájem 

o Vracov. Budování cyklostezek je 
velmi důležité pro zvýšení bezpeč-
nosti našich často neukázněných 
cyklistů. V rekonstrukci průjezdní 
části budeme pokračovat, zároveň 
dle finančních možností budeme 
budovat nové vozovky s asfalto-
vým povrchem. Nesmírně nás mrzí 
petice občanů z ulic, kde stejně 
chceme vozovky budovat. Jako by 
ochota chvíli počkat, se ztrácela.

Na orientaci naší investiční čin-
nosti na infrastrukturu v posledních 
letech poukazují vedoucí zodpo-
vídající za stav budov města. V 
mateřské škole jsme postavením 
bytů částečně rekonstruovali jeden 
pavilon, zbývající, se zatékající 
střechou, čeká na další finanční 
injekci. Rekonstrukce školy, jež by 
umožnila přestěhování zbývajících 
tříd, bude muset být také řešena. 
Započali jsme s rekonstrukcí kultur-
ního domu. Přebudovává se elektro-
instalace a kanalizace. Finanční po-
mocí na rekonstrukci topení a WC 
jsme vyslyšeli naléhavé volání TJ 
Sokol v případě sokolovny. Všimli 
jste si stavu radnice ze zadní strany 
budovy, když jdete od hřbitova? 

Převládá názor, že nedostačující 
přísun peněz na rekonstrukce těchto 
budov v minulých desetiletích si již 
vynucuje radikální zásah. Vážné 
připomínky má také hygienik ke 
stavu koupaliště.

V letošním roce byla ukončena 
stavba nového bytového domu. 
Nejméně další dva roky se s vý-
stavbou bytových domů nepočítá. 
Město nevlastní vhodný pozemek.

V minulém volebním období 
byla ve Vracově zainvestována 
rozvojová bytová zóna Ernestov-
ská humna. V současné době ne-
trpělivě čekáme na výsledky naší 
žádosti o dotace na infrastrukturu 
v průmyslové zóně „Padělky u 
Slokova“.

Po široké diskusi v radě i zastu-
pitelstvu vznikne rozpočet města 
na rok 2005. Bude značně ovliv-
něn úspěšností našich žádostí o 
mimořádné dotace a granty. Musí 
být zachována rovnováha příjmů 
i výdajů. Co se nám podaří do roz-
počtu vtěsnat, budete informováni. 
Tím bude také rozhodnuto, které 
investiční akce budou muset být 
posunuty do dalších let.

Ach ty priority!Ach ty priority!
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KapKapka nadějeka naděje  
Nadační fond pro pomoc dětem 
s poruchou krvetvorby

Vážení, dovolte nám, abychom 
Vám jménem Nadačního fon-
du KAPKA NADĚJE podě-
kovali za Vaši šlechetnou a 
velkorysou podporu. Jsme 
šťastni, že v našem státě ještě 
existují lidé a organizace, kte-
rým není lhostejný osud těžce 
nemocných dětí a kteří toto 
své cítění projevují takovýmto 
ušlechtilým způsobem.

Pevně věříme, že se našemu 
Nadačnímu fondu podaří
významně zlepšit situaci pa-
cientů, kteří jsou nuceni po-
drobit se transplantaci a s ní 
spojené dlouhodobé léčbě a 
kterým, bohužel, současné 
kapacitní, ale i ekonomické 
a sociální podmínky tuto 
možnost nedávají.

Přijměte tedy tento dopis 
jako naše upřímné poděková-
ní a ujištění, že Vaše podpora 
pomůže těm, kteří to nejvíce 
potřebují.

Václava Svobodová
prezidentka NF Kapka naděje

MUDr. Pavel Boček
ředitel NF Kapka naděje

Z KORESPONDENCE Z KORESPONDENCE 
DDM VRACOVDDM VRACOV
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 DNE  30.ZÁŘÍ 2004
vzalo na vědomí:
� zprávu o činnosti rady města 
od posledního zasedání zastupi-
telstva města
� zprávu o průběhu výstavby 
investičních akcí města v roce 
2004
� zprávu o průběžném plnění 
příjmů a výdajů rozpočtu města 
Vracova na rok 2004

schválilo:
� dodatek č.2 ze dne 21.9.2004 
ke smlouvě č.09490111 mezi 
Městem Vracov a Státním fon-
dem životního prostředí České 
republiky, kterým se mění splát-
kový režim půjčky akce „Od-
kanalizování Vracova 4.etapa, 
ČOV Bzenec II.stavba, Vracov, 

Okres Hodonín“
� v souladu s ustanovením § 
85 písm. j) zákona č.128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, 
uzavření úvěrové smlouvy mezi 
Městem Vracov a Volksbank 
CZ, a.s., na základě které bude 
město čerpat úvěr ve výši do 3,0 
mil. Kč.
� v souladu s ustanovením § 
85 písm. j) zákona č.128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, 
jako zajištění úvěru akcept 2 
blankosměnek (formulářových 
listin) a pověřuje starostu měs-
ta Ing.Ladislava Šmýda jejich 
podpisem
� rozpočtová opatření:
- č.9/2004 jímž se rozpočet upra-
vuje v příjmech i ve výdajích o 
49.000 Kč,

- č.10/2004 jímž se rozpočet 
upravuje v příjmech i ve výda-
jích o 78.000 Kč,
- č.11/2004 jímž se rozpočet 
upravuje v příjmech i ve výda-
jích o 550.000 Kč,
- č.12/2004 jímž se provádí 
oprava § u dotace na volby do 
Evrop. parlamentu,
- č.13/2004 jímž se rozpočet 
upravuje v příjmech i ve výda-
jích o 1.375.000 Kč,
- č.14/2004 jímž se rozpočet 
upravuje v příjmech i ve výda-
jích o 20.000 Kč,

souhlasilo:
�  s převzetím majetku do 
vlastnictví ve smyslu zákona 
č.172/1991 Sb., o přechodu 
některých věcí z majetku ČR 

Veřejné zasedání 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA VRACOVAZASTUPITELSTVA MĚSTA VRACOVA

do vlastnictví obcí, v platném 
znění. Jedná se o nemovitý 
majetek bývalých lesních druž-
stev obcí, do vlastnictví obcí. 
Zastupitelstvo souhlasí, aby 
tento majetek fyzicky převzal 
Miroslav Struha, ředitel Lesní-
ho družstva Osvětimany.
� souhlasí, aby potřebné vlastní 
zdroje na výstavbu 36 nájem-
ních bytů v ul.Borová na po-
zemku parc.č.4941/2 a 4941/3 
v k.ú. Vracov, na kterou byla 
poskytnuta dotace ze Státního 
fondu rozvoje bydlení, byly 
uhrazeny z rozpočtu města Vra-
cova na rok 2004
� s výkupem pozemku parc.
č.4941/19 o výměře 146m2 v uli-
ci Borové od Josefa Škareckého 
a Jarmily Svobodové.

Mimo jiné projednala:
� sdělení Města Bzence o zru-
šení detašovaného pracoviště 
sociálního odboru ve Vracově 
od 1.9.2004 a jeho přemístění 
do Bzence
� výroční zprávu o činnosti Ma-
sarykovy základní školy Vracov 
za šk. rok 2003/2004
� informaci o zajištění zdravot-
ní péče a sociálních služeb pro 
dlouhodobě nemocné občany
� ukončení pronájmu nebyto-
vých kancelářských prostor v 
domě služeb na náměstí Míru
� odepsání nedobytných po-
hledávek za stočné a domovní 
odpad v celkové výši 1.540 Kč
� petici občanů z ulice Spojo-
vací na nevyhovující stav místní 
komunikace
� souhlasila s použitím znaku 
Města Vracova na stránkách 
deníku Rovnost
� souhlasila s pronájmem jí-
delny MZŠ a s přípravou jídel 
pouze za náklady Jezdeckému 
sdružení Podkova na závěrečné 
ukončení Hubertovy jízdy
� zvýšení cen za jednotlivé 
úkony pečovatelské služby od 
1.1.2005

� příkaz k provedení inven-
tarizace majetku města ke dni 
31.10.2004
� schválila rozpočtová opatření 
ve věci úpravy rozpočtu města 
na rok 2004
� žádost TJ Sokol Vracov o 
dotaci na přestavbu sociálního 
zařízení ve vestibulu sportovní 
haly a souhlasila s poskytnutím 
příspěvku ve výši 26.000,- Kč
� zprávu komise kulturní o kul-
turní činnosti ve II. pololetí
� zprávu komise výstavby o 
průběhu výstavby investič-
ních akcí města a o přípravě 
průmyslové zóny „ Padělky u 
Slokova“
� přidělení volného bytu v DPS 
paní Marii Kočí
� zprávu komise sociální a 
zdravotní o stavu na úseku péče 
o přestárlé občany
� nesouhlasila s návrhem stavby 
živnostenského domu na náměs-
tí Míru, neboť návrh nedodržel 
půdorysnou stopu náměstí Míru 
schválenou územně plánovací 
dokumentací
� souhlasila se směnou po-
zemků v trati Za vinohrady 
s a.s. Vodovody a kanalizace 

Hodonín pro možnost rozšíření 
vodojemu
� zprávu finančního  výboru 
o provedené prověrce hospo-
daření VPS a MZŠ a zprávu 
kontrolního výboru o prove-
dené kontrole hospodaření MŠ 
a ZUŠ
� projednala žádosti o povolení 
překopu vozovek v ul. Ernestov-
ské, Spojovací, Jezerní, Luční, 
Okružní pro možnost vybudová-
ní vodovodních a kanalizačních 
přípojek
� projednala žádosti o proná-
jem  veřejného prostranství pro 
stavbu reklamního zařízení, pro 
stavbu veřejného parkoviště a 
zpevněné plochy pro stojany 
na kola
� schválila zvýšení sazby za 
pronájem nebytových prostor od 
1.1.2005 a to zdravotní středisko 
450,- Kč/m2 a smuteční obřadní 
síň 250,- Kč/m2

� souhlasila s přijetím dotace na 
akci Vracov - komunikace pro 
pěší, cyklostezky, parkoviště ve 
výši 500.000,- Kč od Krajského 
úřadu Jm kraje
� souhlasila se zvýšením po-
platku za odstraňování komu-

nálních odpadů od 1.1.2005 na 
320,- Kč za osobu a rok
� souhlasila se zvýšením po-
platku ze psa od 1.1.2005 na 
250,- Kč
� záměnu stanice Óčko za 
stanici Music Box od 1.1.2005 
tak, aby nedošlo ke zvýšení mě-
síčního poplatku za kabelovou 
televizi
� poskytnutí příspěvku v roce 
2005 ve výši 70.000,- Kč Mikro-
regionu Bzenecko na poradce a 
koordinátora rozvoje regionu
� návrh na udělení pamětního 
listu panu Oldřichu Rokytovi
� uložila prověření možnosti 
financování odkanalizování 
MZŠ v roce 2005
� zprávu komise pro styk s 
médii a propagaci, týkající se 
přípravy zvukového propagační-
ho materiálu a návrhu tiskového 
propagačního materiálu
� souhlasila se zpracováním 
projektové dokumentace na 
stavbu „Vracov - rekonstrukce 
koupaliště“ zhotovitelem Sport-
projekta s.r.o. Brno
� nesouhlasila s prominutím 
částečné úhrady za zpevnění 
vjezdu k RD v ul. Vodní

Zasedání rady města Vracova
VÝPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY MĚSTA, KTERÁ VE DNECH 15.7.2004 AŽ 25.11.2004 ZASEDALA 8X:VÝPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY MĚSTA, KTERÁ VE DNECH 15.7.2004 AŽ 25.11.2004 ZASEDALA 8X:

Radnice
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Vít Blaha

Předem se omlouvám všem, 
komu toto slovo, nebo autor 
vadí, nebo je neznají a nemají v 
úmyslu se s ním zabývat. Je to 
jen názor jednoho občana tohoto 
města, který navíc byl vyzván, 
aby přispěl do Vracovského 
zpravodaje. Dosud jsem psal 
spíše o historii, ale na internetu 
je i historie. Ve Zpravodaji už 
bylo o něm psáno, takže jen ve 
zkratce, je to informační dálnice, 
kde se lze dovědět snad úplně 
všechno. Jeden takový server 
(nebudu jej jmenovat) má na své 
titulní straně informaci o 3 mi-
liardách stránek, nacházejících 
se na něm.

Oficiální stránky města mají 
krkolomnou adresu (lze se do-
číst na kabelovce), ale to co mně 
dříve vadilo a vadí i nyní, bylo a 
je to, že jsou stále stejné, od své-
ho zveřejnění se na nich neděje 

vůbec nic. Jediný rozdíl nových 
(březen 2004) stránek je, že ná-
vštěvníci mají možnost napsat 
svůj názor, nebo připomínky ať 
už ke stránkám, či k práci MÚ, 
nebo webmastera (toho kdo má 
na starosti stránky), rozdíl v ode-
zvách na názory návštěvníků  je 
stejný jako dříve - žádný.

Na schůzích zastupitelstva 
jsem se koncem minulého roku 
dotazoval, proč jsou stránky 
čtyři roky beze změny, proč se 
tam neinformují návštěvníci o 
tom, co se děje či bude dít ve 
Vracově, upozorňoval jsem, že 
jiná města, ale i obce s daleko 
menším počtem obyvatel a tedy 
menšími částkami v rozpočtu 
obce, mají přímo výstavní strán-
ky, které si mohou prohlédnout 
zájemci z celého světa, a pokud 
umí česky, i se dovědět, co je v 
obci nového. Bylo mně odpo-
vězeno, že priority města jsou 
momentálně jiné, peněz je potře-

ba jinde a pod. Mimo jiné, prý 
vracovjákům stačí kabelovka, že 
internet je drahý atd.

Dá se však chodit do veřej-
nosti přístupných internetových 
kaváren, za přijatelné částky, 
nemusí se kupovat počítač a 
platit za připojení. Jak je rychlý 
internet (pro neznalé interne-
tu) je známé, dopis poštou do 
Austrálie či Ameriky jde kolem 
týdne, e-mail (tedy dopis po in-
ternetu) nějakých pět vteřin.

Až se do toho vložil pan mís-
tostarosta. Slíbil, že nové stránky 
budou a taky byly, sice trochu 
později, ale byly. Byly uvedeny, 
jestli se nepletu letos začátkem 
března s velkou slávou všem 
zastupitelům přes diaprojektor na 
stěnu. Bylo to skutečně nové, co 
zůstalo staré - mohu po půl roce 
konstatovat - absolutní nezájem 
a NEOBNOVA čehokoliv, aniž 
jaké reakce na názory v návštěvní 
knize stránek. Je to ale zadarmo, 

Internet
město nemusí nic platit.

Jak už bylo ve Zpravodaji 
uvedeno dříve, má Vracov ještě 
jiné stránky, jejichž webmaster 
nabízel městu své stránky, nabízí 
je i jiným. Využil jsem nabídky a 
tak farnost Vracov má své strán-
ky už rok zdarma k dispozici. 
Jsou na nich stále nové informace 
a fotky z dění ve farnosti. Byl 
jsem potěšen informací jedné 
naší spoluobčanky, že jí dcera 
poslala fotku vracovského kos-
tela, kterou vytiskla v Americe 
ze stránek farnosti. A byl jsem 
překvapen její kvalitou a ostrostí, 
přestože byla vytištěna  na oby-
čejném papíru.

Přispívám převážně fotkami 
do neoficiálních stránek, z akcí 
jako dožínky, hody, či nočními 
fotografiemi kostela či radnice 
apod. Stránky farnosti jsou tam 
už rok, zdarma, neplatí ani far-
nost, neplatím já, ani mně nikdo 
neplatí.

Ing.Zdeněk Lukeš  místostarosta                 
Zdeněk Lukeš, ml.    webmaster

              
Koncepce prezentace města Vra-
cova na Internetu byla projedná-
na a schválena Radou i Zastupi-
telstvem města. Cílem bylo pre-
zentovat základní informace o 
městu Vracovu, samosprávných 
orgánech, složkách, stavbách 
a kulturních památkách, orga-
nizacích, souborech, klubech 
a životu ve městě v rozsahu 
zveřejněném na současných 
internetových stránkách.

Nové internetové stránky měs-
ta byly Zastupitelstvu města i 
za přítomnosti p. Víta Blahy 
promítnuty dataprojektorem 
a jejich struktura a provedení 
bylo schváleno bez připomínek. 
Online byly zastupitelům města 
promítnuty i neoficiální stránky 
města Vracova (které doporučuje 
p. Vít Blaha) a zastupitelé je 
odmítli. Nové stránky města po-
chválil i přítomný p. Vít Blaha.

Odpovědi na připomínky p. 

Víta Blahy:
1. Cit.: „Krkolomná adresa - 

http: //web.telecom.cz/muvracov“
Město by rádo využilo domé-

nu „Vracov“, aby adresa byla 
http:/www.vracov.cz

Bohužel je tato doména regis-
trována a komerčně využívána. 
Jednání o přenechání domény 
„Vracov“ městu Vracovu byla 
zatím neúspěšná.

Pozn.: Adresa internetových 
stránek není tak významná, 
protože většina lidí vyhledává 
stránky podle hesla „Vracov“ 
v internetových vyhledávačích 
a přesnou adresu tak nepotře-
buje.

2. Cit.: „Stránky jsou stále 
stejné“

Nové stránky byly rozšířeny o 
části: Městské vyhlášky, Úřední 
deska, Výpisy ze zasedání Zastu-
pitelstva, Rozpočet, Občanská 
vybavenost (Provozní doba a 
kontakty - na lékaře, lékárnu, 
knihovnu, banku, koupaliště, 
DDM, ubytování, kino, poštu, 

Internetové stránky města Vracova
(REAKCE NA ČLÁNEK PANA VÍTA BLAHY)(REAKCE NA ČLÁNEK PANA VÍTA BLAHY)

Struktura oficiálních internetových stránek Města Vracova:
 1. Úvodní stránka 
  � základní informace, znak, typická fotografie, odkazy na vyhledávače
 2. Město Vracov 
  � Poloha - poloha s fotografiemi, charakteristika zajímavosti, slavní rodáci
  � Historie - vznik, rozvoj s fotografiemi
  � Stavby - radnice, kostel, DPS
  � Vinařství - pojednání o víně, výroba, sklepy, fotografie
 3. Městský úřad 
  � Struktura úřadu - MěÚ, adresy, jména, kontakty, odbory a příspěvkové   
      organizace (MZŠ, MŠ, VPS, DPS, ZUŠ)
  � Volené orgány - Rada, zastupitelstvo, výbory, komise, SOZ
  � Přístup k informacím - pravidla
  � Městské vyhlášky - Soubor platných vyhlášek
  � Úřední deska -Informace na úřední desce
  � Výpisy ze zasedání Městského zastupitelstva - Soubor 2004
  � Rozpočet města na rok 2004
 4. Současnost
  � Občanská vybavenost - viz. výše v textu
  � Jízdní řády - možnost vyhledání spojů
  � Zájmové organizace ve městě - přehled s kontakty
  � Fotogalerie - 22 fotografií významných objektů
 5. Kultura
  � Císařské hody ve Vracově - popis, průběh s fotografiemi
  � Folklórní soubory - přehled, informace, odkazy
  � Vracovský kroj - popis kroje s fotografiemi
  � Kulturní akce - přehled kulturních akcí
  � Vracovský zpravodaj - Texty vydaných zpravodajů 2004
 6. Sport
  � FC Vracov - informace, fotografie, kontakty
  � TJ SOKOL Vracov - informace, fotografie, kontakty
  � NK SAKO Vracov - informace, fotografie, kontakty
 7. Napište nám 
  � Návštěvní kniha - Příspěvky
  � Pošlete E-mailem - Adresa E-mail pošty MěÚ Vracov
  � Anketa hodnocení stránek
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odkaz na jízdní řády), Zájmové 
organizace, Fotogalerii, Pro-
gram kulturních akcí, Zpravo-
daje města, Návštěvní kniha a 
Ankety.

3. Cit.: „Názory návštěvníků 
bez odpovědi“

Většina názorů byla vzájemná 
polemika mezi dopisovateli. 
Řada sdělení byla arogantní, 
vulgární a urážela starostu, web-
mastera i další občany, na tato 
sdělení, neadresná, podepsaná 
přezdívkou nebylo reagováno. 
Na adresné názory bylo řádně 
odpovězeno E-mailem

4. Cit.: „Zájemci si mohou 
prohlédnout pěkné stránky ji-
ných obcí v celém světě“

I stránky města Vracova lez 
snadno najít a prohlédnout si 
kdekoliv na celém světě.

5. Cit.: „Internet je drahý, 

stačí kabelovka“
Názor města, že prezentaci 

na Internetu nelze přeceňovat 
potvrzuje i četnost návštěv na 
stránkách města Vracova, která 
činí cca 8 návštěv za den. (Vy-
počteno ze statistiky od března 
2004). Vedení města přesto 
Internetovou prezentaci nepod-
ceňuje, ale jejím cílem nebylo 
suplování kabelové televize.

6. Cit.: „Absolutní nezájem a 
neobnova čehokoliv“

Pravidelně jsou aktualizovány 
výpisy ze zasedání zastupitel-
stva, městské vyhlášky, zpra-
vodaje, kulturní akce, úřední 
deska a aktualizace změn v 
dalších částech. Z jara 2004 byly 
problémy s aktualizací progra-
mů kulturních akcí. Pozn. Na 
zastupitelstvu, prostřednictvím 
kabelové televize, městského 

zpravodaje, kulturní komise a 
sportovní komise rady města 
byli vedoucí souborů, oddílů, 
sdružení i občané města ně-
kolikrát požádáni o příspěvky, 
fotografie, články ke zveřejnění. 
Bezvýsledně.

7. Cit.: „Přispívám převážně 
do neoficiálních stránek města“

Nabízíme p. Vítu Blahovi uve-
řejnění jeho článků i fotografií 
na oficiálních stránkách města.

8. Cit.: „Webmaster neofi-
ciálních stránek města nabízel 
městu své stránky“

Městské zastupitelstvo po 
prohlídce těchto stránek je od-
mítlo. 

Vážíme si zájmu p. Víta Blahy 
o prezentaci města na Internetu i 
jeho mimořádného zájmu o tuto 
technologii a vyjadřujeme pře-
svědčení, že se s panem Vítem 

Blahou rozvine v této oblasti 
další spolupráce.

Problémem není zveřejnění 
informací na stránkách, ale pří-
prava podkladů pro zveřejnění. 
Pokud nejsou dopisovatelé, 
aktualizace se stává problémem. 
Např.: Viz. neoficiální strán-
ky Vracova ze dne 3.12.2004 
(doporučeny p. Vítem Blahou) 
- program kina Vracov květen 
2004 - nikdo tam aktuální pro-
gram neposlal, proto není zve-
řejněn. Webmaster neoficiálních 
stránek není vázán smlouvou, 
podklady nevyžaduje - služba 
je zdarma.

Opětovně vyzýváme vedoucí 
oddílů, kroužků, souborů, sdru-
žení i občany o podklady, které 
naše Internetové stránky rozšíří 
a zkvalitní.

Společnost

Anna Cigošová

Ve dnech 9. a 10. listopadu již 
podruhé proběhly Dny zdraví. 
Opět jsme mohli ochutnávat 
výborné pečivo z vracovské 
pekárny Pavla Nikla i chutné 
pomazánky, které připravila MŠ. 
Oko určitě potěšily nádherné ad-
ventní věnce, které s pozváním 
na vlastnoruční výrobu připravil 
DDM. Návštěvníci si také mohli 
zpestřit jídelníček zakoupením 
výrobků zdravé výživy, které 
poskytla firma Zdravíčko z 
Kyjova. Pan Čech přišel vhod 
milovníkům kamínků. Kdo měl 
ztuhlou šíji, mohl vyzkoušet 
masáž nebo metodu baňkování, 
kterou prováděla paní Zdenka 
Goliášová. Ke koupi byla i pří-
rodní kosmetika nebo hodnotné 
knihy jak pro děti s výchovným 
aspektem, tak pro mládež i 
dospělé, např. o tolik potřebné 
komunikaci.

Aby nezůstalo pouze u těch-
to dvou dnů zdraví, měli lidé 
možnost zapojit se do progra-
mu na podporu zdraví. Spočívá 
v tom, že si lidé změří základní 
antropometrické hodnoty jako 
je krevní tlak, tep, glukóza, tuk, 
hodnota BMI (index hmotnos-

ti) a další. Měření prováděly 
studentky zdravotnické školy. 
Dále pomocí Testu návyků ži-
votního stylu si účastníci mohli 
stanovit stupeň svého riziko-
vého chování. A právě lidem 
s vyšším stupněm rizikového 
chování byla doporučena účast 
v celoročním programu Klubu 
zdraví. KZ v rámci přednášek 
a besed o zdravějším způsobu 
života, praktických kurzech 
vaření a ochutnávek nabízí 
náměty, jak zlepšit životní styl 

a upevnit tak svoje zdraví. Za 
rok budou opět provedena mě-
ření. Prospěšnost tohoto pro-
gramu je především ve změně 
rizikového chování, např.: 
snížení obsahu tuku ve stravě, 
cholesterolu, nekouření, sní-
žení příjmu alkoholu a naopak 
zvýšení faktorů podporujících 
komplexní zdraví (vyšší podíl 
vlákniny, ovoce, zeleniny, 
praktikování pitného režimu, 
dostatek spánku, zvýšení fy-
zické aktivity, schopnost řešení 

stresových situací).
Motivací byla i úterní před-

náška s názvem Beseda se 
šéfkuchařem aneb Nejen láska 
prochází žaludkem. Přednášel 
pan Roman Uhrin, autor knih 
S chutí za zdravím, Zdraví, které 
chutná, Biokuchařka.

Ve středeční besedě s ná-
zvem Když nevíš, jak dál se 
představily sociální pracovnice 
Poradny pro ženy a dívky z 
Veselí nad Mor. Poradna nabízí 
pomoc při hledání řešení v obtíž-
ných životních situacích, např. 
v době dospívání, nechtěného 
těhotenství, klimakteria, naru-
šených partnerských vztazích 
atd. Zprostředkovává kontakt 
se specialisty v oblasti psycho-
logie, právního poradenství aj. 
A co je důležité? Pomoc nabízí 
diskrétně a zdarma.

Výstavku zdraví doplňovaly 
panely Health expo, které před-
stavovaly osm bodů celosvěto-
vého programu pro zdraví New 
start (nový začátek).

Poděkování patří všem zúčast-
něným a také Klubu důchodců, 
který se opět aktivně zapojil ne-
jen do Dnů zdraví, ale celoročně 
pomáhá zajišťovat i besedy v 
Klubu zdraví.

My a naše zdraví
DNY ZDRAVÍDNY ZDRAVÍ
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Anna Cigošová

V Klubu zdraví jsme měli bě-
hem roku několik příležitostí si 
nejen posedět u čaje a ochutná-
vat, ale také se dozvědět i něco 
nového.

Začali  jsme přednáškou 
MUDr.Pavla Krejzlíka o tom, 
jak se léčebně využívá laser. 
Jak pomáhají ke zdraví přírodní 
produkty firmy Just, seznámila 
MUDr.Marie Hudečková. Jak 
důležitá je snídaně pro správ-
né  nastartování organismu, 
jak cvičit, jak vypadá správné 
držení těla během dne, co je to 
overball a jak ho používat, při-
spěla fyzioterapeutka A. Cigo-

šová. Že jídlo může být lékem, 
jak kdysi řekl Hippokrates, o 
tom byla přednáška Ferdinan-
da Janka, poradce zdravého 
životního stylu. Užívání vody 
jak zevně, tak vnitřně je jedním 
z nejdůležitějších léčebných 
prostředků. A nejen o tom 
byla přednáška Bez vody není 
život. Vodu z vašeho kohoutku 
otestovala Ing.Jana Rieglová. 
Na  podzim MUDr.Josef Ryba 
představil problematiku nádo-
rových onemocnění prsou a vy-
šetření pomocí mamografie. Jak 
důležitá je vláknina v našem 
jídelníčku jsme se dozvěděli 
v přednášce F.Janka Pečeme v 
domácí pekárně. Nejen o medu, 

KLUB ZDRAVÍ V ROCE 2004KLUB ZDRAVÍ V ROCE 2004

Marcela Repíková

Pečovatelská služba se řadí 
mezi služby sociální péče. Je 
jednou z forem pomoci, kterou 
naše město poskytuje starým 
a zdravotně postiženým obča-
nům. Pečovatelská služba, její 
poskytování a úhrada za ni je 
obsažena v zákonech, nařízeních 
a vyhláškách.

V měsíci listopadu ve spolu-
práci se Střední zdravotní školou 

VÁM, VRACOVJÁCI!

Blíží se začátek nového roku 
a tak bychom Vám všem chtěli 
popřát hodně zdraví, osobní 
spokojenosti, pevné nervy, 
hodně peněz, dobrou práci.

My si zase přejeme, aby-
chom spolu navzájem vychá-
zeli tak jako dosud. Děkujeme 
Vám všem za rok 2004 a těší-
me se s Vámi na rok 2005

Pracovníci Veřejně 
prospěšných služeb.

OKRESNÍ KOLO 
BIBLE A MY

Každý rok se koná v okre-
se Hodonín soutěž žáků ve 
znalosti Bible. Této soutěže 
se zúčastňují také žáci naší 
školy. V letošním roce vra-
covskou školu reprezentova-
ly dvě žákyně.

I. kategorii Lenka Boruto-
vá ze IV.B

III. kategorii Michaela 
Holková z VIII.A

Lenka Borutová (nejmladší 
účastník soutěže) porazila 
všechny starší soutěžící a 
získala 1.místo. Postupuje 
do regionálního kola, které se 
bude konat v únoru 2005.

Michaela Holková obsadila 
velmi pěkné 7.místo.

PaeDr.Lačňáková Marie

ale i o včeličkách, bude prosin-
cová přednáška pěstitele Josefa 
Balady s názvem Bohatství 
z království včel. Kdo chtěl, 
mohl absolvovat praktický kurz 
přípravy jídel, jednou na téma 
Kuskus - arabská pochoutka, 
podruhé Pečeme zdravě na 
Vánoce.

I v příštím roce bude Klub 
zdraví jednou měsíčně, vždy v 
pondělí v 17 hod. na DPS Vra-
cov. Srdečně zveme příznivce 
všech věkových kategorií.

A protože jsou už Vánoce 
přede dveřmi, přeji Vám jejich 
pokojné prožití. A protože je to 
doba hojnosti, přeji vám přede-
vším hojnost dobrých vztahů.

Pečovatelská služba

v  Kyjově, proběhlo na DPS u 
našich obyvatel v rámci Dnů 
zdraví, měření krevního tlaku a 
cukru v krvi. Dále na DPS pro-
bíhají přednášky s praktickými 
ukázkami, vaření se zdravými 
potravinami.

V předvánočním čase vystou-
pí děti z mateřské školy se svým 
programem. Od ledna bychom 
chtěli navázat spolupráci se 
Střední odbornou školou soci-
ální, v rámci praxe:

Práce se staršími lidmi, zájmová 
činnost, vyplnění volného času.

Mezi naše nejstarší klienty pečo-
vatelské služby patří paní Karo-
lína Išová, která se 22.11.2004 
dožila krásných 90 let. Paní 
Marie Janečková z DPS osla-
vila 30.11.2004 své sedmdesáté 
narozeniny. 24.12.2004 oslaví 
91 let paní Marie Repíková. 

Všem oslavenkyním přejeme
 hodně zdraví.

Marie Bačíková

Poslední období od konce 
prázdnin do vánoc měl náš klub 
hodně aktivit. Když pominu 
pravidelné zájezdy na nákupy 
do Polska, tak nejvíc práce měl 
náš pěvecký kroužek.

Mimo aktivní účasti našich 
členů na dožínkách a hodech, 
jsme připravili program pro se-
tkání seniorů města Zlína, které 
se uskutečnilo začátkem října 
v lázních Kostelec. Podařilo se 
nám rozezpívat do posledního 
místa zaplněný velký sál a jejich 
zpěv a potlesk byl naší největší 
odměnou.

Začátkem listopadu jsme 
zpívali pro důchodce v soused-
ním Bzenci, koncem měsíce se 
uskutečnilo setkání jubilantů, tj. 
těch, kteří v průběhu II. pololetí 
oslavili své kulaté narozeniny. 
Náš pěvecký kroužek jako vždy 
zajišťoval pro tuto akci kulturní 
program.

V sobotu 4.12. bylo společné 
vystoupení se souborem Lipinka 
už s vánoční tématikou.

S koledami, které byly připra-
veny pro tento program, jsme 
5.12. vystoupili v Miloticích na 
zámku, kde se konal dobročinný 
koncert souborů regionu. Výtěžek 
z této akce bude věnován pro 

postižené děti. Na toto vystoupení 
nás zdarma odvezl pan Miroslav 
Krýsa, kterému touto cestou velmi 
děkujeme jak my, tak pořadatelé 
celé akce, do které se vlastně 
svým přístupem zapojil.

Do konce roku nás čeká ještě 
vánoční besídka pro náš klub dů-
chodců a pak už jen rozloučení s 
letošním rokem a jak jinak než 
setkáním všech členů pěveckého 
kroužku a samosprávy klubu 
někde v restauraci.

Všem vracovským spoluob-
čanům přejeme do nového roku 
2005 - ať jsou šťastní, netrápí 
se malichernostmi a radují se z 
každého dne!

Z činnosti Klubu důchodců
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Mgr. Presová Ludmila

Jedním z problémů současné-
ho lidstva je přelidnění Země. 
Není to problém v souvislosti s 
vyčerpávanými zdroji potravin a 
surovin, ale i jako problém kaž-
dodenního života nás všech.

Zatímco dříve se lidé důvěrně 
znali, navštěvovali a věděli o 
sobě i často v širším okolí, sou-
časná doba vede k odcizení lidí 
mezi sebou. Ve velkých panelá-
kových domech na sídlištích se 
už zdaleka neznají lidé ani v jed-
nom jediném domě a ve Vracově 
se už neznáme ani v jedné ulici. 
Jistě k tomu přispívají i jiné 
faktory jako je neustálý spěch, 
honba za výdělkem aj.

Velká přemíra kontaktů, ať 
už v zaměstnání, ve škole nebo 
třeba i v dopravních prostřed-
cích vede k tendenci omezit 

kruh těch, s nimiž se stýkáme 
jen minimálně. Jsme množstvím 
kontaktů často unaveni. Navíc 
tendence večer zasednout k 
televizi snižuje i míru potřeby 
jít někam do společnosti. Roste 
nezájem o druhé, chybí citlivost 
mezi lidmi, objevuje se snaha 
udržet si odstup, stále častějším 
jevem se stává nebezpečná 
lhostejnost. Ta jen otevírá dveře 
kriminalitě, nevraživosti mezi 
lidmi a sobectví. Nezájem se 
projevuje často i mezi lidmi blíz-
kými. Mladí lidé potřebují najít 
někoho, kdo by byl schopen 
naslouchat tehdy, když člověk 
zůstává se svými problémy sám 
a potřebuje se svěřit.

Mnohé děti a často i dospí-
vající hledají tuto „vrbu“ mimo 
domov, protože doma na ně 
nemají vždycky dost trpělivosti, 
i mimo školu, kde necítí mnohdy 

příliš důvěry k vyučujícím.
Pedagogové, ale také rodiče 

mají ostatně vždy blízko k 
tomu najít rychle nové řešení, 
o něž však ve všech případech 
nejde. Často ten, kdo se svě-
řuje, zná možnosti a důsledky 
řešení lépe než my, ale potřebuje 
spíše povzbuzení, pochopení, 
tiché vnímání a porozumění. 
Nám dospělým se mnohdy jeví 
problémy našich dětí či žáků 
malicherné ve srovnání s tím, 
co musíme řešit každodenně 
sami, ale pro ně jsou to podobné 
balvany jako naše. Je to jen jiný 
úhel pohledu a vnímání jejich 
velikosti za použití jiného mě-
řítka. Ne vždy to ale chápeme, 
a proto nevnímáme drobné 
signály, naznačující možná i 
blížící se lavinu problémů, které 
pak zavalí rovněž nás. Jedním 
z úskalí současných konfliktů 

Díváme se, ale nevidíme...
Společnost, školství

mezi lidmi je tedy i skutečnost, 
že jsme se naučili hodně mluvit, 
ale nedokážeme být trpěliví při 
vnímání a naslouchání. A to se 
týká i našeho vztahu k dětem.

Někdy si v záplavě jiných 
starostí namlouváme, že doma 
všechno klape, a nejsme dost 
citliví k těm, ke kterým bychom 
měli mít nejblíže. A možná prá-
vě ve chvíli našeho uspokojení 
začínáme ztrácet svého syna, 
dceru, žáka a někdy i partnera.

Nesetkáme se v našem životě 
s podobnými jevy? Jsme vždy 
dostatečně vnímaví k lidem 
kolem nás, nebo někdy máme 
všech plné zuby?

Není právě v té naší povýšené 
domýšlivosti, ve které nedo-
ceňujeme jejich duševní život, 
příčina toho, že se nám odcizují 
a unikají jinam? Tam, kde je jim 
lépe než s námi?

Bylo, žilo sedm klíčů, Oni měly svých šest dveří. Ale proč jen šest? Protože šest dveří 
šlo otevřít a jedny ne. Zasekly se! Pán, který  se jmenoval Herklich, těchto sedm klíčů 
vlastnil. Chodil pouze do těch šesti místností. Ten sedmý klíč se naštval. Říkal si, proč 
jdou všechny dveře otevřít a jen ty moje ne! Ten pán, co ty klíče vlastnil, tomu klíči 
rozuměl a vysvětlil mu, že ty jeho dveře se zasekly, v tom případě nejdou otevřít. Ale klíč 
to nemohl pochopit, protože nepřemýšlel jako člověk, jelikož to byl klíč pohádkový.

Jednou večer pana Herklicha napadlo, že pohádka má šťastný konec, takže i tenhle 
příběh by měl šťastně skončit. Proto se ráno vydal hledat opraváře. Šel, až narazil na 
velmi starý dům, na kterém visela malá nenápadná cedulka s nápisem „Opravy zám-
ků“. Zaklepal a v tom mu otevřel mužíček, který připomínal kouzelného dědečka.

Když mu pan Herklich  vysvětlil, co po něm žádá, tak mu mužíček připomínající 
kouzelného dědečka prozradil tajemství, kterým by se ty dveře měly otevřít. Tím 
tajemstvím bylo kouzelné slůvko: „Prosím, otevřete se.“ Pan Herklich nemeškal 
a honem běžel domů, aby to slůvko vyzkoušel.

Doma popadl klíč a utíkal k sedmým dveřím. Vsunul klíč do zámku, vyslovil kouzelné 
slůvko a dveře se opravu otevřely. Sedmý klíč byl konečně šťastný, že má své dveře!

Martina Ostrčilová, žákyně 6.A

Klíč

Mgr. Presová Ludmila

Žáků na základní škole ubývá 
(před 10 lety jich bylo 598) v le-
tošním školním roce navštěvují 
školu  403 žáci.

Žáci 1. - 3. ročníku se učí v 
budově na náměstí Míru. Žáci 4. 
a 5. ročníku se přestěhovali do 
ulice Komenského. Během ně-
kolika let se uvažuje i o přestě-
hování zbylých tříd do budovy 
v ulici Komenského.

Našeho zřizovatele vedou k 
tomu důvody ekonomické, vstu-
pem do EU se objevily i nové 
požadavky na vybavení školních 
kuchyní, na převoz obědů. Od 
1. ledna 2005 bude platit nový 
školský zákon - a do dvou let od 
platnosti tohoto zákona si bude 
muset každá škola vypracovat 
svůj školní vzdělávací program 
- bude potřeba odborných uče-
ben i pro nižší stupeň, práce s 
počítačem již bude začínat na 

1. stupni. Žáci budou vyučováni 
novými metodami a formami 
práce (problémové vyučování, 
projektové vyučování, skupi-
nové práce, práce ve dvojicích, 
práce s informacemi, aj.).

Já osobně budu velmi ráda, 
až budeme v budoucnu celá 
škola pohromadě. Ve volných 
prostorách v budově bude od 1. 
ledna 2005 fungovat Městská 
knihovna, snad i základní umě-
lecká škola...

V měsíci listopadu jsme hod-
notili prospěch a chování za 1. 
čtvrtletí. Prospěchově dopadli 
žáci celkem dobře - i když 
někteří nepracují podle svých 
možností - jsou velmi pohodlní. 
Nejsme spokojeni s chováním 
našich žáků - opět přišly na 
řadu kázeňské postihy - důtky 
třídních učitelů, ředitelky školy, 
dokonce i 3 dvojky z chování.

Věřím, že se situace do polo-
letí zlepší.

První čtvrtletí školního 
roku je již za námi...

Jednou žila bohatá královna a ta měla 3 dcery. Jmenovaly se: Libuše, Drahomíra a 
Karolína.Libuše a Drahomíra byly pyšné a lakomé a Karolína byla hodná a pilná.

V sousedním království žil starý zlý čaroděj Viktor, který chtěl princeznu Karo-
línu za ženu. Královna však čarodějovu nabídku odmítla. Ale to neměla, protože 
čaroděj unesl princeznu na svůj hrad a zavřel ji do věže na deset západů.

Královna dala vyhlásit: „Kdo princeznu vysvobodí, tak dostane princeznu za 
ženu a půl království.“ Doslechl se to i princ Ivoš z nedalekého království, který 
se rozhodl, že princeznu vysvobodí. Přijel na hrad za zlým čarodějem, ale čaroděj 
mu to nedaroval, a tak musel splnit několik úkolů. Musel vylovit prsten z rybníka 
a jeho boty. Úkol splnil, ale čaroděj ji ještě pořád nechtěl vydat princi, proto došlo 
k souboji. Princ musel mečovat s čarodějem.

Nakonec princ zlého čaroděje přemohl a vzal si princeznu z hradu. Šli spolu 
šťastně do království a na druhý den měli spolu svatbu a žili spolu šťastně, dokud 
je smrt nerozdělila. A její dvě sestry, Libuše a Drahomíra, se nikdy nevdaly,  protože 
je nikdo nechtěl. Byly pyšné a lakomé a tím víc byly škaredé.

Patrik Michenka, žák 6.A

Tři princezny
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Zdena Šmýdová

Mateřská škola má ve školním 
roce 2004-2005 zapsáno v pěti 
třídách 116 dětí. Je to o 9 méně 

jak v minulých letech. Ne proto, 
že by nebyl zájem o pobyt dětí v 
předškolním zařízení, ale nadří-
zený orgán, odbor školství JMK 
v Brně nevyhověl plně žádosti 

o navýšení po-
čtu dětí na třídu. 
Vyhláška o ma-
teřských školách 
říká, že do jedné 
třídy se zapisuje 
20 dětí a o dal-
ší zvýšení musí 
ředitelství žádat. 
Letošní žádosti 

Mateřská škola

Mgr. Jan Meisl

V roce 2004 se žáci i učitelé 
ZUŠ Vracov zúčastnili řady 
soutěží a vystoupení.

Největšího úspěchu dosáhla 
Barbora Hubáčková, která zís-
kala 1.místo v soutěži Vyletěla 
holubička v Kyjově, 1.místo 
sólo zpěv i pěvecké duo Zlatý 
slavík při ZŠ Vracov, 3.místo 
O věneček rozmarýnu Fanoše 
Mikuleckého v Hodoníně.

Markéta Ptáčková: 1.místo 
- Zlatý slavík sólo, 2.místo duo, 
Leona Todtová: 2.místo Zlatý 
slavík sólo i duo, Vít Říha: 
3.místo Zlatý slavík sólo.

Kytaristky L. a M. Ptáčková 
a P. Novotná získaly 1.místo na 

Portě ve Ždáni-
cích.

Akordeonist-
ka  Táňa  Hu-
latová získala 
cenu na celoslo-
venské soutě-
ži „Kremnické 
laso“.

Zuzana Ně-
ničková byla 
přijata na gym-
názium Pavla 
Křížkovského 
s  umě leckou 
profilací - obor 
zpěv.

Žáci i učitelé vystoupili na 
Dnech hudby ve Vracově. Ak-
tivitou hýřila skupina 99 gramů, 

která již dovede 
bavit mládež 
jak na plesech, 
tak letních ak-
cích. Pozadu 
nezůstali ani 
učitelé.

Sourozenci 
Marcela a Zde-
něk Hanáčkovi 
hráli varhanní 
koncerty, do-
provází a vedou 
pěvecké sbory.

PhDr.Libor 
Půček hrál na 

kontrabas v Městských divadlech 
v Brně, Mgr.Jan Meisl st. natáčel 
CD s mužským pěveckým sbo-
rem a cimbálovou muzikou Jury 

Z činnosti Základní umělecké školy

bylo vyhověno jen částečně, 
odbor školství povolil zvýšení 
pouze na 25. Vzhledem k tomu, 
že pátá třída je umístěna v men-
ších prostorách a má stanovenou 
kapacitu jen na 16 
dětí, celkový počet 
činí 116. Z těchto dů-
vodů nemohly být 
přijaty děti, které byly 
přihlášeny k docházce 
na 5 dní v měsíci. Na-
víc, aby MŠ dodržela 
toto nařízení, musela 
ředitelka přistoupit k 

přesunům dětí mezi jednotlivý-
mi třídami. Vznikly tak, vedle 
dvou tříd stejně starých dětí, tři 
smíšené třídy, které navštěvují 
děti od tří do šesti let.

Petrů hrou na akordeon, hraje ve 
skupině Vermona. Martin Fukan 
hraje na trumpetu v dechovce 
Sobuláci, Martin Frýbort zpívá 
v pěveckém sboru v Brně.

Vedle účasti na koncertech 
ZUŠ Vracov je žákům nabízena 
posluchačská účast na koncer-
tech a akcích kulturních středi-
sek ve Vracově i okolí.

Od začátku školního roku 
zaměřujeme hlavní úsilí na 
soutěže ZUŠ ve hře na klavír, 
housle, akordeon, kytaru. O 
stavu přípravy se mohou naši 
spoluobčané přesvědčit 14.pro-
since 2004 v 17.00 hodin, kdy 
jsou všichni srdečně zváni na 10. 
Vánoční koncert ZUŠ v kinosále 
MKK Vracov.

Školství
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Dožínky 2004
FOTOREPORTÁŽ ZE SRPNOVÝCH DOŽÍNEKFOTOREPORTÁŽ ZE SRPNOVÝCH DOŽÍNEK

Kultura
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Hody 2004
FOTOREPORTÁŽ Z VRACOVSKÝCH HODŮFOTOREPORTÁŽ Z VRACOVSKÝCH HODŮ

Kultura
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PLESOVÁ SEZONA 
2005

 21.1. Myslivecký ples
 29.1. Farní ples, 
  hrají Vracovjáci, 99 gramů

 4.2. Ples školy, 
  hraje Top Show Band

 5.2. Senior bál, 
  hraje Šiška

 12.2. Maškarní ples, 
  hraje Top Show Band

 26.2. Ples města, 
  hrají Vracovjáci, Top Show Band

Všechny plesy se konají ve spor-
tovní hale TJ Sokol Vracov

ZVEME VÁS 
DO KINA

 17.12. Krtek o vánocích  
  hrajeme pro děti v 17.00 hod.
  Horem pádem
 7.1. Vetřelec versus 
  predátor
 14.1. Holky to chtěj taky 2
 21.1. Garfield ve filmu
 28.1. Terminál

Večerní představení mají 
začátek v 19.30 hod.

DDM VRACOV 
PŘIPRAVUJE

Dívka roku 2005 - šikov-
ná děvčata ve věku 13 - 15 let 
budou soutěžit v šesti disci-
plínách jako jsou například 
rozhovor s moderátorem, 
zručnost, módní přehlídka... . 
dívky mají možnost postoupit 
do oblastního i celorepubli-
kového kola.

Maškarní ples - vážené 
masky, jste srdečně zvány 
na sobotu 12. února ve 20.00 
hodin do haly TJ. Čeká na 
Vás mexická kuchyně a dob-
ré mexické pití. K tanci a 
poslechu bude hrát vokálně 
instrumentální skupina TOP 
SHOW BAND a DJ agentura 
TAROCK.

Srdečně zveme nejen 
masky, ale všechny, kteří se 

chtějí dobře pobavit.

Když se 30.června ozvalo pověstné poslední 
školní zazvonění, věděli jsme, tak jako 

spousta dalších žáků  a studentů, že konečně 
začínají dlouho očekávané prázdniny. Zároveň 
jsme ale věděli, že taneční složka našeho souboru 

Prázdniny souboru Lipina

prázdniny mít nebude. „Vždyť bychom to všechno 
zapomněli!!“ A opravdu i letos jsme měli možnost 
předvést všechno, co jsme se naučili, a to i na 
několikadenních festivalech.

Chorvatský soubor Napredak, který přijel na oplátku k nám. ...a muzikanti tohoto souboru, kteří padli do oka některým 
našim členkám

Závěrečná večeře a společná zábava s Chorvaty.Chorvatsko - Mezinárodní kulturní festival v oblasti Županja

MFF Klatovy

MFF Klatovy

Zveme vás srdečně na III. novoroční koncert

Nové vánoční skladby III.
Zdeňky Čonkové, 

který se bude konat
v neděli 2.1.2005 ve 14.00 hod. v kostele sv. Vavřince ve Vracově 

řídí a na varhany hraje: Zdeňka Čonková
zpívají: Anna Becherová, Jan Goliáš, Zdeněk Goliáš, Zdeňka Goliášová, Pavel Hanák, 

Marie Hanáková, Věra Herinková, Jiří Houdek, Marie Houdková, Hana Křižková, Markéta Mikulčíková, 
Jiřina Milerová, Petr Šmíd, Božena Šmídová, Miloš Tesař, Zdeňka Tesařová, Antonín Vašina, 

Miluše Vašinová, Pavel Zajícov
slovem provází: Zdeňka Goliášová                                                        ozvučení: Pavel Zajícov

Kultura
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V minulém čísle Vracovského 
zpravodaje hned na titulní 

straně byly dva články, které 
moc nepotěšily. Psalo se v nich 
o nevhodných prázdninových 
zábavách některých našich dětí. 
Byla to určitě kritika oprávněná, 
ale naštěstí snad ojedinělá.

Já bych naopak chtěla chválit, 
a to děti ze souboru Lipinka, 
které i o prázdninách plnily svou 
„povinnost“. Hned v červenci se 
děti zúčastnily Mezinárodního 
folklórního festivalu ve Sva-
tobořicích - Mistříně. Počasí 
zrovna moc nepřálo, byla zima, 
pršelo, ale děti si nestěžovaly a 
své taneční číslo předvedly co 
nejlépe.

V polovině srpna se několik 
dětí přidalo k souboru Lipina, 
který se vydal za hranice naší  

země do Chorvatska. Tento-
krát necestoval k moři, ale do 
vnitrozemí Chorvatska až na 
hranice se Srbskem a Bosnou. 
Zde se konalo několik vystou-

pení. Děti byly ubytovány v 
rodinách a byly moc spokojené. 
Chorvati si je tak oblíbili, že je 
nechtěli ani pustit domů.

Koncem srpna se děti zúčast-

Z činnosti Lipinky

 14.12. úterý v 17.00 hod. kinosál kulturního domu
  Vánoční koncert žáků a učitelů ZUŠ
 23.12. čtvrtek v 17.00 hod. před radnicí
  Zpívání u vánočního stromu s divadelníky

Vánoční koncerty v kostele sv. Vavřince
 12.12. neděle v 15.00 hod.
  Koledy, klasika, baroko
  Petra Veberová (alt) Kroměříž
  Iva Rýzová (soprán) Olomouc
  Petra Chromická (trumpeta) Kroměříž
  Marcela Hanáčková (varhany) Blatnice
 18.12. sobota v 15.00 hod.
  Žáci Základní umělecké školy ve Vracově
 19.12. neděle v 15.00 hod.
  Vánoční koncert souboru Marýnka

 2.1. neděle ve 14.00 hod.
  Nové vánoční skladby III. Zdeňky Čonkové
  Sbor divadelníků a spol.

Koledování dětí po celém Vracově na Štědrý den
Jako každý rok tak i letos 24.prosince navštíví děti pod 
vedením dospělé osoby v době od 9.00 hod. do 12.00 
hod. každý dům ve Vracově. Opět budeme přispívat do 
pokladniček pro potřebné. Tato sbírka probíhá v celé 
naší republice na Tři krále. 

Ve Vracově je již zvykem pořádat tuto sbírku na Štědrý 
den. Místní pan farář spolu se zástupci MÚ Vracov vybrané 
peníze převezmou a odevzdají oblastní charitě v Kyjově. 

V loňském roce se do koledování zapojilo 110 dětí. Bylo 
vybráno 115.000,- Kč.                                  DĚKUJEME

Pozvánky na kulturní akce

nily také dožínkového průvodu 
u nás ve Vracově, v říjnu to 
bylo vystoupení v Hodoníně na 
Veletrhu vzdělávání a začátkem 
prosince děti připravily již II. 
předvánoční setkání se staršími 
občany našeho města.

A ještě jeden zážitek mám. 
Bylo to koncem srpna, kdy se 
na kulturním domě uskutečnilo 
divadelní představení, které si 
připravily samy děti,tedy něko-
lik děvčat. Zcela dobrovolně se 
tato skupina již několik let schá-
zí o prázdninách a svůj volný 
čas věnuje nácviku divadelního 
představení, letos to bylo před-
stavení přímo pekelné.

Tak co myslíte, mám pravdu, 
že tyto děti je třeba chválit, ty ur-
čitě nemají čas zlobit a vymýšlet 
lumpárny.                          (mg)

Kultura
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V domácím prostředí jsme 
absolvovali dožínky, které jste 
určitě sledovali a potom vinař-
ské zvyky v nádvoří zámku v 
Bučovicích.

Skvělá byla i poslední regrút-
ská jízda na vyšňořeném voze 
na kyjovské náměstí včetně 
muziky a tance. Tam jsme podali 
velmi dobrý výkon a díky panu 
Fridrichovi jsme měli jedny z 
nejhezčích koní.

Vracovské hody pro nás byly 
nejen prestižní záležitostí, ale 
hotovým svátkem, protože žena-
tí stárci manželé Fojtíkovi jsou 
členy našeho souboru a uměli 
nás správně vyhecovat.

Každým rokem v listopadu 
připravuje soubor Marýnka 
své pódiové vystoupení, kte-
rým chceme lidi nejen pobavit, 
ale připomenout jim i některé 
události naší historie. Letos to 
byl vracovský jarmak. Písní a 
tancem jsme připomněli obča-

nům Vracova právo výročních 
trhů, povolené patentem císaře 
Maxmiliána. Škoda, že tak 
zdařilý pořad se těšil tak malé 
divácké návštěvě. Určitě by si 
zasloužil početnější publikum. 
Naopak ti co do hlediště přišli 
byli vynikající a určitě se dobře 
bavili.

Závěrem vás všechny chceme 
pozvat na Vánoční koncert do 
kostela Svatého Vavřince, který 

se koná v neděli 19. prosince 
v 15.00 hodin, tentokrát navíc 
za asistence kamer České tele-
vize. Tento náš desátý koncert 
provedeme ještě 12. prosince 
v Dlouhém sále zámku v Bu-
čovicích.

Pavel Petržela

Druhé pololetí roku 2004 v 
životě souboru Marýnka bylo 
doslova hektické. Nejen že 
jsme absolvovali velké množ-
ství akcí, ale celé období od 
července do konce roku bylo 
protkáno vysoce prestižními 
událostmi.Na všechny členy 
souboru byly kladeny vysoké 
nároky a nutno říci, že jsme ob-
stáli se ctí a našemu městu jsme 
dělali skutečně dobré jméno jak 

u nás, tak i ve světě.
Protože jsme věděli co nás 

čeká, uspořádali jsme čtyř-
denní soustředění muziky a 
tanečníků na Soboňkách. Pak 
už jsme vyrazili na zahraniční 
zájezd do Španělska a Portu-
galska. Přímo na pomezí těchto 
dvou zemí leží v galicijské 
oblasti město A Guarda, které 
pořádá mezinárodní folklórní 
festivaly a přímo v něm působí 

pět souborů. Základem jejich 
muziky jsou gajdy a velké 
bubny zvané bombo. My jsme 
reprezentovali Vracov a Ky-
jovsko autentickým folklórem, 
který se líbil pro svou melo-
dičnost a taneční rytmiku. Od 
vystoupení v přístavním městě 
Baiona například už známe i 
pocit, kdy celé hlediště tleská 
ve stoje. Je to nepopsatelný 
zážitek. Hostitelé byli více 
než pozorní a my jim jejich 
péči chceme vrátit tím, že by-

chom je chtěli přivítat u nás ve 
Vracově na začátku července 
2005.

V srpnu jsme se jako kaž-
dým rokem zúčastnili festivalu 
Milotice 2004. Hlavní sobotní 
večerní pořad byl věnován re-
grútom u příležitosti skončení 
branné povinnosti u nás. S vel-
kým úspěchem jsme předvedli 
období 1. světové války jak v 
písni, tak i v tanci.

Folklorní soubor Marýnka

Vyrážíme na poslední „regrútskú jízdu“ do Kyjova.

Před festivalovým vystoupením v Tomiňu (Španělsko).

Vystoupení na pódiu v Ó Rosalu (Španělsko).

V průvodu ve fetivalovém Ó Rosalu (Španělsko).
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Antonín Kozumplík

V tomto období nebyla naše činnost 
příliš aktivní. Zaměřili jsme se 
zejména na informování občanů 
prostřednictvím vracovské televize 
a městského rozhlasu o možném 
výskytu chorob vinic, ovocných 
sadů i zeleniny a doporučení, jakým 
ošetřením chorobám předcházet.

Pro vinaře byl uspořádán 5.srp-
na 2004 tématický zájezd do 
Rakouska, kterého se zúčastnilo 
26 vinařů. Navštíveny byly tři vý-
robny - vinné sklepy soukromých 
vinařů a jedna pokusná vinice. Ve 

vinici je pěstováno větší množství 
odrůd, na kterých je ověřován 
vhodný řez, výnosy i kvalita za 
stejných pěstebních podmínek. Ve 
vinných sklepích bylo k degustáži 
předloženo 30 vzorků vynikajících 
vín včetně archivních. Účastníci 
zájezd hodnotili jako nejlepší 
z těch, které byly do Rakouska 
v posledních letech pořádány.

V měsíci listopadu byly zajišťová-
ny podpisy vinařů pro petici, která 
žádá změnu ve Vinařském zákonu, 
pro podporu drobných vinařů i vino-
hradnictví na Jižní Moravě.

Naše organizace v minulých 

letech připravila podmínky, aby 
prodejna ZAHRÁDKÁŘ mohla 
poskytovat služby občanům Vra-
cova zejména pro vinařství, ovoc-
nářství, zelinářství i pro chovatele.
Situace v prodejně se zlepšila, 
když ji převzalo družstvo PŘÍTEL 
Kyjov. Zlepšilo se zásobování, 
rozšířil se sortiment a zákazníci 
byli spokojeni. V letošním roce 
však družstvo PŘÍTEL po pěti le-
tech z technických a organizačních 
důvodů činnost prodejny ukončilo. 
V současné době hledáme zájemce, 
který by prodejnu provozoval. Na-
bízíme do pronájmu prostory, které 

užívala prodejna ZAHRÁDKÁŘ. 
Přivítali bychom podnikatele, který 
by opět zavedl sortiment, který pro-
dejna měla, případně i jiný sortiment 
nebo obor činnosti a přispěl tak ke 
zlepšení zásobování našeho města.

Vážení občané, výbor naší orga-
nizace Českého zahrádkářského 
svazu Vracov Vám děkuje za spo-
lupráci a pomoc při naší činnosti 
v roce 2004. Těšíme se opět na další 
dobrou spolupráci v roce 2005.

Přejeme všem radostné a spo-
kojené prožití svátků vánočních, 
hodně zdraví, štěstí, úspěchů a 
spokojenosti v novém roce 2005.

Český zahrádkářský svaz Vracov
Z ČINNOSTI ZÁKLADNÍ ORGANIZACE ČESKÉHO ZAHRÁDKÁŘSKÉHO SVAZU VRACOV ZA II. POLOLETÍ 2004Z ČINNOSTI ZÁKLADNÍ ORGANIZACE ČESKÉHO ZAHRÁDKÁŘSKÉHO SVAZU VRACOV ZA II. POLOLETÍ 2004

Mgr. Martin Maňas

Školní sport má ve Vracově dlou-
holetou tradici. Naši žáčci se 
každoročně poměřují se  všemi 
školami v okrese. V loňském škol-
ním roce se umístila naše škola 
celkově na 8.místě z 39-ti škol. 
Školní rok je teprve na začátku, 
přesto již proběhly soutěže ve 
stolním tenise, velkém florbale a 
rozehraný je turnaj v nohejbale.

Na stolní tenis odjížděli vraco-
vští žáci s velkým očekáváním. 
Díky tréninkům v Sokole byli 
dobře připraveni. V mladších 
žácích startovalo celkem 11 škol. 
Vracovští hoši v sestavě Michal 
Trcala (loni okresní přeborník!), 
Jakub Horký a Mirek Vávra, 
všichni ze 7.A, postupně porazili 
Ratíškovice, Strážnici, Hovorany 
a ve finále hodonínské Červené 
domky! Kluci tak dosáhli velkého 
úspěchu a získali pro vracovskou 

školu 1. místo v okrese. V soutěži 
starších děvčat získaly  Monika 
Šnajdrová a Katka Kováčová 3. 
místo.

Také velký florbal žáci ovlá-
dají dobře, i díky florbalovému 
kroužku, který při škole funguje 
již čtvrtý rok. Letos však škole 
připadly v okrsku hodonínské 
školy z Očova a Mírového ná-
městí. V této konkurenci jsme do 
finále nepostoupili.

I nohejbal patří ke sportům, ve 
kterých  škola boduje. Letos zatím 
proběhlo okrskové kolo starších 
žáků (pořádala ZŠ Vracov) a naši 
kluci z něj postoupili do okresního 
finále.

Do konce kalendářního roku 
sekce tělesné výchovy plánuje 
ještě školní soutěže ve šplhu a 
šipkách.

Úspěšným žákům blahopře-
jeme a děkujeme za příkladnou 
reprezentaci školy i Vracova.

Sportovní život v ZŠ Vracov

Finalisté M. Trcala, M. Vávra, J. Horký (zleva) - 1. místo v okrese ve stolním tenise.

Na nových stolech zahájili 
novou sezónu stolní tenisté 

Sokola Vracov.
Muži A družstva postoupili 

z kraje do divize. Jako nová-
ček soutěže si nevedou vůbec 
špatně, z 9-ti utkání již pětkrát 
zvítězili. V tabulce jim patří 6. 
příčka. Cílem však stále zůstává 

záchrana v kvalitní soutěži. K 
oporám patří Pavel Vašíček a 
také Pavel Nikl, který se vrátil 
z Ratíškovic.

Ostatní družstva dospělých 
hrají v okresních soutěžích, B 
i C družstvo bojuje dokonce o 
postup. Sokol se věnuje i mlá-
deži. V D družstvu hrají nadějní 

žáci a dorostenci. Na okresních 
přeborech získali vracovští žáci 
celkem 4 medaile: Michal Trcala 
1.místo ve čtyřhře a 2.místo 
ve smíšené čtyřhře, Monika 
Šnajdrová 2.místo ve čtyřhře a 
Blanka Šnajdrová rovněž 2.mís-
to ve čtyřhře. Michal Trcala 
je v současné době na 2.místě 

krajského žákovského žebříčku.
Stolní tenisté rádi mezi sebou 

přivítají nové členy. Žáci mají 
tréninky na sokolovně každé 
úterý a čtvrtek vždy od 18-ti 
hodin, muži trénují ve stejné 
dny od 19:30 hodin. Podrobnější 
informace najdete na www.stol-
nitenis.vracov.com           (mm)

Za zelenými stoly



Sport

Jiří Kudlík

V právě skončené podzimní 
sezoně si naše družstva vedla se 
střídavými výsledky.

I.mužstvo: Přes několik zra-
něných hráčů bylo mužstvo přes 
léto vhodně doplněno a proto 
jsme si ani ve snu nepředstavo-
vali, že po půli sezony budeme 
v tabulce na 12.místě se ziskem 
pouhých 10ti bodů. Výkony ně-
kterých hráčů byly velmi nesta-
bilní a množstvím chyb jsme se 
sami připravovali o cenné body. 
Přes zimní přestávku musíme 
opět vhodně doplnit mužstvo, 
neboť nám z kádru odchází 5 
hráčů. Změna bude také na 
postu trenéra. Pro jarní sezonu 
jsme angažovali Petra Kopla 
z Ratíškovic. V rámci zimní 
přípravy se zúčastníme turnaje v 
Kunovicích na umělé trávě.
I.A třída sk.“B“ muži 2004/2005
  1. Šlapanice 13 10 3 0 26:7 33
 2. Hlohovec 13 9 2 2 28:14 29
 3. Velká n/V. 13 9 1 3 27:11 28
 4. Brno 13 9 1 3 25:10 28
 5. Rajhrad 13 8 0 5 25:20 24
 6. Lanžhot 13 7 2 4 16:12 23
 7. Dědice 13 5 1 7 22:23 16

 8. Kostice 13 5 1 7 17:19 16
 9. Rohatec 13 4 0 9 29:34 12
 10. Hodonín 13 3 2 8 14:19 11
 11. Dubňany 13 2 5 6 17:23 11
 12. Vracov 13 1 7 5 16:22 10
 13. Pozořice 13 2 3 8 9:33 9
 14. Bučovice 13 2 2 9 10:34 8

Dorost: Po roce jsme opět 
založili dorostenecké družstvo. 
Bez tohoto článku nemůže přeží-
vat žádný fotbalový klub, neboť 
doplňování družstva dospělých 
z vlastních odchovanců je ne-
zbytné. Po půli sezony jsme sice 
v tabulce na chvostu, ale hoši se 
postupem času sehrávali a jejich 
herní projev šel nahoru. Nyní 
záleží, jak odpovědně vezmou 
chlapci zimní přípravu, během 
které by se měla zvýšit jejich 
fyzická kondice. Pro jaro se nám 
jeví několik posil, tak doufáme, 
že družstvo vedené Jiřím Kudlí-
kem předvede zlepšené výkony a 
popere se o lepší umístění.

Žáci: Pro jedno družstvo jich 
máme dost, pro dvě málo. Kde 
jsou hoši chtiví fotbalu. 

Po podzimu jsou žáci na li-
chotivém druhém místě, ale bo-
hužel v nejnižší soutěži okresu.

Sportovní klub kopané FC Vracov

ROZLOSOVÁNÍ ROZLOSOVÁNÍ I.MUŽSTVO I.MUŽSTVO PODZIM 2004PODZIM 2004  

Kolo Datum Soupeř Výsl. Střelci Body

1. NE 15.8. SK Pozořice - FC 0:0  1

2. NE 22.8. F C - Bučovice 4:1 Vybíral, Příkazský, 
David, Vajdík(p)

3

3. SO 28.8. Sparta Brno - FC 1:1 David 1

4. NE 5.9. FK Hodonín - FC 3:2 Gasnárek, 
Udržal

0

5. NE 12.9. FC - Slavoj Rohatec 2:5 Udržal, David 0

6. NE 19.9. Lanžhot - FC 2:0  0

7. NE 26.9. FC - Baník Dubňany 1:1 Sedlák 1

8. NE 3.10. Sokol Hlohovec - FC 1:1 David 1

9. NE 10.10 FC - Velká n/V. 0:2  0

10. NE 17.10 RAFK Rajhrad - FC 2:1 Exel 0

11. NE 24.10. FC - Sokol Dědi ce 2:2 Udržal, Mišík 1

12. NE 31.10. Kostice - FC 2:2 Gasnárek, David 1

13. NE 7.11. FC - Šlapanice 0:0  1

Každopádně je to velká ostuda 
pro Vracov!!! Toho jsme si vě-
domi a proto se chceme mládeži 
věnovat ve zvýšené míře a dostat 
mládežnická družstva na odpo-
vídající úroveň. Doufáme, že 
svěřenci Romana Pelecha a Víta 
Říhy se poperou o první příčku a 
že v příštím roce obsadíme obě 
kategorie žáků.
Tabulka soutěže B žáci 
 1. Prušánky 10 8 1 1 75:15 25
 2. Vracov 10 7 1 2 63:15 22
 3. Žeravice 10 6 2 2 50:13 20
 4. Těmice 10 6 2 2 52:18 20
 5. Ježov 10 5 2 3 41:21 17
 6. Moravany 10 5 1 4 40:31 16
 7. Lužice 10 4 3 3 35:24 15
 8. Vlkoš 10 4 1 5 36:44 13
 9. Kyjov 10 2 1 7 20:41 7
 10. Žádovice 10 0 1 9 7:86 1
 11. Vřesovice 10 0 1 9 5:116 1
 12. volno 0 0 0 0 0:0 0 

Přípravka - hrající malou 
kopanou (z jakého asi důvodu?) 
na polovinu hřiště vedená Bro-
ňou Tesařem, kterému pomáhá 
Staňa Selič, má střídavé úspěchy 
a nachází se ve středu tabulky. 
Také u této kategorie bychom 
chtěli mít mladší a starší druž-
stvo, ale to záleží jak se o 20 

ROZLOSOVÁNÍ PŘÍPRAVKA PODZIM 2004ROZLOSOVÁNÍ PŘÍPRAVKA PODZIM 2004
Kolo Datum Utkání Výsledek Střelci Body

1. SO 28.8. P. FC - Milotice    4:4 Říha3, Sádovský M. 1

2. SO 4.9. P. FC - Želetice    7:3 Říha 3, 
Sádovský M. 3, Selič

3

3. NE 12.9. P. Bzenec - FC   11:4 Říha4 0

4. SO 18.9. P. FC - FC Veselí    5:7 Říha 5 0

5. NE 26.9. P. Hovorany - FC    9:2 Říha, Tesař 0

6. SO 2.10. P. FC - Lužice    3:0 kont. 3

7. NE 10.10. P. Vnorovy - FC    8:1 Říha 0

8. NE 17.10. P. FC - Rohatec    5:4 Říha 5 3

9. SO 23.10. P. Hr.Lhota - FC    1:3 Říha 3 3

narozených chlapců ve Vracově 
během roku popere 30 kroužků, 
oddílů a jiných skupin. Jo je jiná 
doba, vážení.

A abychom s tím něco proved-
li, zve Fotbalový klub všechny 
své členy a příznivce na: 

VALNOU HROMADU, kte-
rá se koná v neděli 12.prosince v 
10.00 hod. v restauraci SUEZ.

Výsledky soutěže E - OP 
přípr. MH sk. B
9. kolo
41 Zemas Hovorany - Agro Miloti-
ce 9 : 0, 42  Baník Lužice - FC Ve-
selí n.M. 0 : 1, 43  Agro Vnorovy 
- Slovan Bzenec  11 : 4, 44  Slavoj 
Rohatec - Sokol Želetice 4 : 0, 45 
Sokol Hr.Lhota - FC Vracov  1:3 
Tabulka soutěže E - OP 
přípr. MH sk. B
 1. Veselí n.M. 9 8 0 1 42:15 24 
 2. Bzenec 9 6 1 2 53:34 19 
 3. Lužice 9 6 0 3 52:16 18 
 4. Hovorany 9 5 0 4 47:20 15 
 5. Rohatec 9 5 0 4 26:27 15 
 6. Vnorovy 8 4 0 4 34:27 12 
 7. Vracov 8 3 1 4 34:46 13 
 8. Hr.Lhota 8 2 0 6 23:29 6 
 9. Milotice 9 1 1 7 13:54 4 
 10. Želetice 8 1 1 6 8:51 4 

LOS ZIMNÍHO TURNAJE KUNOVICELOS ZIMNÍHO TURNAJE KUNOVICE
Datum Utkání Čas

Ne 9.1.2005 FC Vracov - Kunovice dor. 16.00
So 15.1.2005 Blatnice - FC Vracov 10.00
Ne 23.1.2005 FC Vracov - Uh.Ostroh 14.00
So 29.1.2005 Sl.Bzenec - FC Vracov 14.00
Ne 6.2.2005 FC Vracov - Březolupy 12.00
So 12.2.2005 Hr.Lhota - FC Vracov 10.00
Ne 20.2.2005 FC Vracov - Rohatec 16.00

So 26. a Ne 27.2. proběhnou zápasy o umístění.
K utkáním se bude zajíždět autobusem 1,5 hod. před začátkem utkání.
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ROZLOSOVÁNÍ DOROST PODZIM 2004ROZLOSOVÁNÍ DOROST PODZIM 2004

Kolo Datum Zápas Výsl. Střelci Body

1. NE 15.8. Domanín - FC 9:3 Zoubek J., Loprais P. 0

2. NE 22.8. Prušánky - FC 7:1 Kapl 0

14. STŘ 25.8. Kostelec - FC 2:2 Kapl, Loprais 1

3. NE 29.8. volno

15. PÁ 3.9. FC - Mor. Písek 5:0  0

4. NE volno

5. NE 12.9. FC - Moravany 3:3 Kapl, Ryba, Zajicov 1

6. NE 19.9. Petrov - FC 4:2 Zajicov, Pres 0

7. NE 26.9. FC - Žeravice 1:2 Loprais 0

8. NE 3.10 KEN Veselí - FC 12:2 Loprais 0

9. NE 10.10 FC - Bzenec 0:6  0

10. NE 17.10 Poddvorov - FC 4:1 Zajicov, Pres 0

11. NE 24.10 FC - Bukovany 1:5 Loprais 0

12. NE 31.10 Blatnice - FC 5:1 Říha V. 0

13. NE 7.11 FC - Žádovice 1:3 Kapl 0

ROZPIS ŽÁCI PODZIM 2004ROZPIS ŽÁCI PODZIM 2004

Kolo Datum Zápas Výsl. Střelci Body

1. SO 28.8. volno -  -

2. SO 4.9. FC - Žeravice 3:2 Říha 2, Čubík 3

3. SO 11.9. Kyjov „B“ - FC 0:7 Říha 3, Lukeš A. 2, Čožík, 
Řihák

3

4. SO 18.9. FC - Žádovice 10:0 Říha 2, Lukeš A. 2, Čožík 
3, Vašina P., Mlček, 
Štěpánek, Vondryska

3

5. NE 26.9. Ježov - FC 3:4 Čubík O. 2, Čožík, Lukeš 3

6. SO 2.10. FC - Prušánky 2:4 Čubík 2  

7. NE 10.10. Vlkoš - FC 1:6 Říha 2, Lukeš A., Čožík, 
Čubík, Fridrich

3

8. SO 16.10. FC - Těmice 2:3 Říha L., Řihák J., 0

9. SO 23.10. Lužice - FC 1:1 Čožík 1

10. SO 30.10. FC - Vřesovice 22:0 Říha V. 6, Lukeš A. 6, Čožík 
3, Vašina P. 3, Mlček, 
Čubík 2, Říha L.

3

11. NE 7.11. Moravany - FC 1:6 Říha V.2, Lukeš A. 2, 
Čožík, Řihák J.

3
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MĚSTO VRACOV 

pronajme 
nebytové prostory 

v Domě služeb na náměstí Míru čp. 46 
ve Vracově a to v I. patře 110m2 

a ve II. patře 34 m2.

Bližší informace o podmínkách pronájmu 
obdržíte na tel. č. 518 628 181 

- Ing. Brhelová Miroslava.

Městský úřad ve Vracově 
upozorňuje 

všechny zájemce o dotace, 

že na stránkách Jihomoravského kraje 

(http://www.kr-jihomoravsky.cz)

jsou uveřejněny zásady poskytování 

dotací pro rok 2005 do oblasti 

kultury, sportu, rozvoje venkova, 

pro začínající podnikatele apod.
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